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Referat styremøte 29.august  2013 

 

Til stede: Bjørn Mølland, Svein Jåtun, Alf Olav Skeivoll, Gry K. Vatnedalen, Lars 
Fredrik Gyland og Henry Øvland 

 
Sak 19-13. Referat fra forrige møte. 

Gjennomgått. Vedr gulvet i hallen, så skal det males opp et lite område, mulig det er 
for tynt lagt på det vi har. GKV lager forslag til æresdiplom. 
 

Sak 20-13 Jubileumsarrangement Søgne og Greipstad Sparebank  

Arrangeres 7.september og Greipstad skl har dugnad på Birkelid denne dagen. 
Dugnadliste er sendt ut pr e-post og også lagt ut på hjemmesiden samt facebook. 
AOS sørger for luftgevær. Rigg-gjengen ordner med fallblinkene. 
 

Sak 21-13. Høstdugnad 
- Bytte ut bord i broa ut til 100m 

- Oppdatere programvare 100m 

- Male 300m foran 

- Rydding standplass 

- Ammobunker 

- Bryter 15m 

- Vedlikehold 15m – rydding og mulig male gulvet 

Sak 22-13. Oppholdsrom 15m 

 Det er opprettet en huskomite for hallen og denne har sendt et forslag/søknad til 
kommunen vedr nytt styrkerom, tribuner og oppvarmingsgang. Det er laget et forslag 
til deling av styrkerommet slik det står i dag.  
  

Sak 23-13. Terminlistemøte 

GKV og SJ møter på dette 12. september. Vi går for 15m karusellstevne, feltstevne, 
samlagsstevne bane, banekarusell ( 1.maistevne). Dersom ønskelig så kan vi også ha et 
stevne til på 15m. Samlaget bør ha en som kan kommentere stevnene, helst fra det 
laget som arrangerer.  
 

Sak 24-13. 100m- eventuell oppgradering 

HØ tegner opp anlegget og tar en prat med Ole Håkon vedr hev senk skiver til 100m. 
Oppgradere til 8 skyttere, mulig 9. Høre med Jarle vedr tippemiddelsøknad. 
 

Sak 25-13.  Frifondmidler 

LFG har kontroll på disse. Handler inn Links Sauer, samt  reimer og magasiner til 
Anshutz 
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Sak 26-13. Eventuelt 

-Lukking, stenging av 300m. Må sjekkes om denne kan lukkes i forhold til at vi har 
fått tippemidler til denne. 
-Ombudsmøte – ta opp at det bør bestilles til alle lag samtidig vedr LS 
- Statutter til samlagsskytingen 
- Årsmøte blir i år 15.november og etterfølges av fest for de som har deltatt på 
årsmøte. Forslag til årsmøte må leveres inn ei uke før til styret. Annonse kommer i 
Budstikka. Anette bestiller mat til festen.  

  

Ref Gry K. Vatnedalen 


